
 

 

 

ÅRSMELDING FOR HOLLA BYGDEKVINNELAG 2024 

 

Styret for 2024 har bestått av: 

Åshild Ytterbøe Pershaug                leder 

Anna Slaattedahl                                 nestleder 

Åse Darrud Ringsevjen                      kasserer 

Audhild Simonsen                               sekretær 

Karin Kabbe                                            styremedlem 

Ragnhild Omtvedt                               styremedlem 

Torhild Sisjord                                       varamann (møter på alle styremøter) 

Kari Halvorsen                                      varamann 

Styret har hatt 8 styremøter og behandlet   47      saker. Vi har hatt 9 møter med eget 
program. I tillegg kommer årsmøte 

 

Oktober 2023           Årsmøte 

November 2023      Besøk av Ingers blomster. 

Desember 2023      Julemøte 

Møter i 2024: 

Januar                          Dette er et møte hvor vi tenker og diskuterer hva vi ønsker for året. 

Februar                        Merethe Lia Johansen fortalte oss om sin hverdag på Radiumen. 

                                        Hun hadde også med seg Cesilie som virkelig hadde prøv det og ha 

                                        kreft og blitt tatt så godt vare på. Loddsalget denne kvelden gikk til 

                                        kreftforeningen. 

Mars                              Kiropraktor Andreas Wehus 

April                               Ellas sanking. Sanking av ville vekster. 



Mai                                 Godt nettverk. Hvordan beskytte oss mot svindlere. 

Juni                                Sommerfest på Øvre Verket 

September                Utemøte i Gapahuken. 

 

Også i 2023 var en del av medlemmene våre med på Nissevandringen sammen med 
Helgen vel. Koselig tiltak. 

Vinterkveld på Ribo er en samling som TBK står ansvarlig for, men kaker baker vi. 

Juletreet som også i 2023 sto på senteret med lapper på var vi med på, både med at vi 
kjøpte julegaver for kr. 8000,- og vi var med på å pakke de inn. 

Frelsesarmeen fikk også dett året sokker. Laget ga også kr. 5000,- til skolemusikken. 

Vi bisto også Flyktningshjelpen på Øvre Verket, her serverte vi sveler. 

Telemark og Vestfold bygdeungdomslag hadde sitt høstarrangement på Søve. Her var vi 
med som dommere. Det var osteanretning, fruktfat og bløtekakepynting. Om kvelden var 
det festmiddag , her var mange av oss med å servere disse flotte ungdommene.   

Vi blei senere invitert på «skalkefest» på Vårheim. 

Lotteri blei det også i år. Takk til medlemmene som bidro med fine gevinster.  

Årsmøte i Tinn, der var vi 5 stk. som dro. 

Minidyrskuen alltid populært og gøy og være med på. Fint at så mange av medlemmene 
villig stiller opp. 

Laget fikk en invitasjon fra Solum bygdekvinnelag om å komme på besøk. Flere v 
medlemmene takket ja til dette. 

TBK har også hatt høstsamling på Århus gård, her var vi også godt representert. 

Dyrskuen i Seljord var vi også med på i år. De gode hjelperne har jo vært på kurs og lært 
og lage potetlomper. 

 Nomes 60- års markering, her deltok vi også. Lørdag 7.september var det Garnnøsting, 

her hadde Anna gjort en kjempejobb, synd at det ikke var folk på Torget denne lørdagen. 
søndag var vi i Olines hus på Øvre Verket. Her gikk kjevla og takka for fullt, deilige 
potetlomper blei servert de som kom innom. 

Høstmarked på Øvre Verket har også blitt en tradisjon vi ønsker å være med på .her tar vi 
med loppene våre. Fått mye fint fra Andengård.      



Deltok også på Ulefossdagen med rømmegrøt og risgrøt. Veldig hyggelig dag med masse 
folk og greit vær. 

Medlemmene var også i år med på den store Kuledagen med mange kaker. 

Fint og kunne bidra her. 

Høsttakkefest I Holla kirke. Her stiller ildsjelene opp år etter år. Hjertelig takk. 

 

Turkomiteen med Ranveig og Karin i spissen, laget en fin tur for oss til Flor og Fjære. 
Tretopp- tur til Fyresdal og besøk på Z -museet. Turer i nærmiljøet har det også blitt.  
Tusen takk til dere. 

Vi i styret takker medlemmene for at dere stiller opp på aktivitetene vi setter i gang, uten 
deres hjelp kan vi ikke være med. 

Laget har pr. i dag   51 medlemmer. 

Vi i styret takker for godt arbeidsår og hyggelig samvær og ønsker alle vel møtt til nytt 
møte år. 

Hilsen fra oss i styret 

 

                           

                                         

 

 


